



RYGAARD FURNITURE

SLIMLINE
Valnød olie
Walnuss Oel
Walnut oil



SLIMLINE
Eg sæbe
Eiche Seife
Oak soap



SLIMLINE
Eg olie
Eiche Oel
Oak oil



SLIMLINE
Bøg sæbe
Buche Seife
Beech soap



SPISE- OG SOFABORDE

I dansk design i træsorterne Bøg, Kernebøg, Eg, Rustik Eg og Valnød. Træsorterne Bøg, Kernebøg, Eg og Rustik Eg leveres både i Stavlimet og Parketlimet. Vi tilbyder overfladebehandlinger i Olie/Voks, Sæbe og Klarlak. Bordene leveres i mange størrelser fra 70x70 cm til 110x300 cm. For yderligere information spørg Deres Møbelhandler.

ESS- UND COUCHTISCHE

In dänischem Design in Holzarten Buche, Kernbuche, Eiche, Wildeiche und Walnuss. Holzarten Buche, Kernbuche, Eiche und Wildeiche wird in Stabverleimt und Parkettverleimt lieferbar. Wir anbieten überflächenebehandlungen in Oel/Wachs, Seife und Klarlack. Alle Tische wird in viele Grössen von 70x70 cm bis 110x300 cm lieferbar. Weitere Informationen bei Ihre Möbelfachhandler.



DINING TABLES AND COFFEE TABLES

In Danish design in wood types Beech, Kernbeech, Oak, Rustical Oak and Walnut. Woodtypes Beech, Kernbeech, Oak and Rustical Oak can be delivered in Solid- and Parketgluing. We offer surface treatments in Oil/Wax, Soap and Clear Lacquering. All Tables can be delivered in many sizes from 70x70 cm to 110x300 cm. For further information ask Your Furniturestore.

RYGAARD FURNITURE

MOVE
Kernebøg olie
Kernbuche Oel
Kernbeech oil

**BASIC
MODERN**
Bøg olie
Buche Oel
Beech oil

**BASIC
JOJO**
Bøg olie
Buche Oel
Beech oil

**BASIC
CLASSIC**
Eg olie
Eiche Oel
Oak oil

MAGAZIN
Eg sæbe
Eiche Seife
Oak soap

**BASIC
CLASSIC**
Bøg olie
Buche Oel
Beech oil



Bordmodel MOVE fås i profilerne Basic/Classic og Basic/Modern.
Bordet har flytbar bordplade med fast understel. Indbygget i bordet er en tillægsplade på 50 cm (kan mod tillæg fås på 70 cm).
MOVE kan leveres i forskellige størrelser fra 80x100 cm til 100x180 cm.
Bordmodel MAGAZIN fås i profil Basic/Modern.
Bordet har fast bordplade med udtræk i understel. Indbygget i bordet er 2 tillægsplader på hver 50 cm.
MAGAZIN kan leveres i forskellige størrelser fra 80x125 cm til 110x200 cm.

Tischmodell MOVE wird in Profil Basic/Classic und Basic/Modern lieferbar.
Der Tisch hat verschiebbar Tischplatte und fest Gestell. Eingebaut ist ein Klappeneinlage auf 50 cm (70 cm gegen Preiszuslag).
MOVE wird in verschiedene Größe von 80x100 cm bis 100x180 cm lieferbar.
Tischmodell MAGAZIN wird in Profil Basic/Modern lieferbar.
Der Tisch hat fest Tischplatte und Gestellauszug. Eingebaut ist 2 Klappeneinlagen auf je 50 cm.
MAGAZIN wird in verschiedene Größe von 80x125 cm bis 110x200 cm lieferbar.

Tablemodel MOVE is available in profiles Basic/Classic and Basic/Modern.
The table has moveable tabletop and firm undercarriage. Built-in is an extension on 50 cm (can be 70 cm with extra charge).
MOVE is available in more sizes from 80x100 cm to 100x180 cm.
Tablemodel MAGAZIN is available in profil Basic/Modern.
The table has firm tabletop and moveable undercarriage. Built-in is 2 extensions of each 50 cm.
MAGAZIN is available in more sizes from 80x125 cm to 110x200 cm.